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В настоящее время в рамках формирования государственной инвестици-
онной политики меняется традиционное восприятие инвестора-собственника 
в качестве единственного субъекта, на который она направлена. С развитием 
экономики в орбиту реализации такой политики вовлекается все более широ-
кий круг лиц с акцентом на организации, предоставляющие финансирование 
для осуществления инвестиционных проектов. В статье в качестве субъек-
та реализации государственной инвестиционной политики рассматривается 
банк в динамике его участия в инвестиционных отношениях.
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BELITSKAYA A.V. BANK AS A SUBJECT OF STATE INVESTMENT POLICY 
IMPLEMENTATION

Within the framework of the state investment policy the traditional perception of 
the investor who is the owner of the capital as the sole subject of the implementation 

of such policy is currently changing. With the development of the economy the broader 
scope of investors is involved in the orbit of implementing the policy with an emphasis on 
organizations that provide financing for investment projects. The subject of the article 
is the analysis of the implementation of the state investment policy by banks in the 
dynamics of their participation in investment relations.
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